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I Region Västerbotten står vi inför stora problem både framöver men också i närtid gällande 
kompetensförsörjningen. Vad värre är att det delar vi med fler regioner. Dock drabbas vi 
hårdare på grund av våra stora avstånd.  

Vid besök i Västerbottens minsta sjukhus och besök på labb kom vi att resonera om 
personalförsörjningen i stort men just biomedicinska analytiker i synnerhet. Inför sommaren 
ser man stora problem och kommer stundtals tvingas minska ner verksamheten och 
eventuellt tvingas stänga vissa tider. Vi får inte ytterligare urholka Lycksele lasarett med att 
tvingas stänga ner verksamheter. Det dråpslaget kan vi inte ge till boende i södra Lappland.  

Att denna yrkesgrupp är viktig för att upprätthålla vårdkedjan torde vara känt för alla. Hur 
skulle det se ut om proverna inte analyseras av dessa kunniga människor? Hur ska då 
diagnos kunna ställas? Väl är att stor del av analyserna och arbetet görs av datorer och 
maskiner men det går inte vara utan människorna bakom som styr maskinerna. 

 

Utifrån ovanstående ställer jag följande frågor till Anna-Lena Danielsson: 

- har vi tillräcklig tillgång till biomedicinska analytiker i Västerbotten? 

- hur ser planeringen ut inför framtida personalförsörjning av denna yrkesgrupp? 

- åtgärder på lång sikt behövs gällande alla yrkesgrupper inom vården. Men hur ser planen 

ut på både kort och lång sikt för just biomedicinska analytiker i vår verksamhet?  

 
Hans-Inge Smetana gruppledare (KD) 
 
 


